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for Mr. Tilton—the proposed card for Mr. Tilton to make
%o the Investigating Committes—a brisf eard.

Mr. Evarts—Where is 181 Judge, baven's you got the
12th Part.

Mr. Beach—I think you will find it on pago 63.

Mr. Morris—I hadu't the 12th Part when I wont over
thia. [Tothe witness.] The quesiion is, whether you
suggestod to Mr. Beecher the writing of that card? A. I

not.
‘I& In referring to an Interview that Mr. Beacher had
with you in January, 1871, he says that the mortgage
upon Mr. Tilton's house Was referred to, and—

Mr. Morris here consulted with Mr. Beach.

Mr. Shearman—Page 107,

Mr. Morris—At tho interview hall at your sindy In tho
early part of November, 18721

M. Evarts—You pass over that,

GEN. TRACY CONTRADICTED.

Mr. Morris—I pass over that point. Mr.
Traoy says, in speaking of this Lotier of Contrition, that

Flo sald in that conversation, * It is a mamorandum, Or
notea, of & conversation I had with Mr, Beecher."

Did you say that, or anything of that import, to Mr.
Tracy with refercnce to that lettor! A. No.

Q And Mr. Tracy says that he sald, in referring to that
lottor, that * this paper would simply seom to imply that

. Bosoher hiud been attempting the virtne of Mrs. Til-

without stocess;” &id Mr. Tracy make use of any
language of that kind1 A, No.

Q. To you or in your presence? A. No,

Q. Tn reforvnee to that letter 1 A. No.

Q. Mr. Tracy uses this language in referring to what
haa come to be known as the  True Story

amher, A COV-
m".!';"&“.?‘ ;.:.?:'&Eﬁffiﬁ’l‘ufﬁ ; dﬁ:" ot with Dt {1t
the room, and began to read a statewmvib,

Now, did Mr. Tilton at that interviow read the “True
Story,” or any part of it? A. No, Bir.

Q. Waslithere! A. No, 8ir,

Q Do you know whether it had boen written at that
time or not ! A. It had not been writhei.

Mr. Evarts—Well, that I oljeot to.

Judge Nellson—That is not material,

Mr. Bvarts—It is wholly immaterial whether it was
written or not, if it was not there,

Mer. Morris—I read this paragraph, Mr. Moulton, and
ask your attention to it, in refercuee to this same intor-
view. Mr. Tracy suys: 3

1 disonased with Mr. Tilten the probability of the trut
of his wife's statement fu regand to the charge of -
woper proposals, 1 romember saying to Mr. Tilton in
it oomversation : * Mr. Tilton, I ean understand how you
may belfeve Mr. Beecher s been guilty of that otfenso,
sud 1 can understand Pm-!l-!_\-' B your wife may have
coneeived that he lad Intouiled to” make to her an im-
proper snggestion; but now 180t It mpre probable that
Lhis statemeut of your wile, thut Mr. Beecher made an
improper [ll‘u[uwﬂf to Ler, s the result of misanderstand-
ing om hew part £

Was any such languaze as that used by Mr, Tracy in
that interview ! A, No, Sir,

Q. Was there any disenssion whatever upon the sub-
ject of Improper proposalst A, Nota word, Sir.

Q. Or any wllusion wit? A, Nor auy allusion to it, ex-
copt B0 far as the letter of retraction alladed to the fm-
peoper proposals, Sir, or improper sdvanecs.

Q. Me. Teacy say8in that interview o wade this propo-
slton :

1 kald, to mest that, My, Tilton, how would it he if
vou mnd Mr. Beecher and your wife can ngree a8 to what
e pessl Tacts wre i thils case—bow will it do for you and
Mr. Borchor to go biefore one of more eminent eltizens of
Hrooklyn uudl make a statement of the facts ™

Waa any such proposition as that made hy Mr. Tracy —
any #nch proposition or suggestion made by Mr, Traey
during any part of that interview 1 A. No, 8ir.

Q. Following that bi puts this language in the mounth
of Mr. Monlton:

Mr. Monlton askad me in substanee what, inmy fndgz-
mment, could be done for Mr, Titon if this matter wis
buried in tids way.  1sald 1 thougit the ouly course for
Mr. Tilton was 1o go to Burape,

Did you use the language fmputed to you in the fivst
port? A, Won't you repest the lungusge of the flrst
part.

Q. “Mr. Moulton asked me in eubstance what, in my
Jndgment, could be done for Mr. Tilton if this matter Was
burisd in this way “—that 15, by making a statcment to
some cminent citizons. A What in my judgweut could
b done for Mr, Tilioo ¥

Q. Yea A No,sir

Q. I will read the balance of this paragraph, commene-
ing where I left off:

Eminent eitizens of Brooklyn who are strangers to
this centroversy uow, and in whom the pablic buve cone
tdenee, sod thers make o moatual = atement of what the
real truth is 1u this watter, out of whioh all this story
Lina sprimg, and then destroy the documents. T said that
course wortd prevent either one from soing back npon the
otiter, beeanse he will be bonnd by the statement that hs
hias made to this person or Lhese persons, who slways
can atate what the fact wos, amd M, Beecher cannot go
back on you uor you on Mr, Beecher.

Now, dild Mr. Traey make any statement of that kind,
or any suggestion, or use that language, or any language
of any simblar import. A. There was no proposition
mado by Mr. Tracy to leave it to one person or W auy
number of persons,ssud then destroy the documents:
nothing ke that, Bir.

Q. Wus anything sald, Mr. Moulton, about burning the
papers and docnments at the time of the arbitrution be-
twoen Mr. Titon and Mr. Bowen 1

Mr. Evarts—What is the question ' Exeuse me.

Mr, Beacli—Wis any thing sald about burning the doou-
1renta ot the thoe of the arbitration ¥

Mr. Morria—That you heard.  Did you hear anything 1
A. There wus nothing said, Sir.

Q. Were you present during the procecdings before the
arbitestion § AL 1 was present all the time, Sir,

Q. Did you bear before the arbitration any matter dis-
cussed or talked sbout other than the money claim of Mr,
Tilton sgalnst Mr. Bowen growling out of the contract 1
A. Yes, un expreasion of a desive by Mr. Claflin to have
Mr. Bowen sign the draft of the Tripartite Coveuant,
mndo by Saw Wilkeson,

Q. To whem was that remark made 1 AL To whot was
that remurk made § Made by Mr, Claflin to me,

Mr. Evarts—Itjs not very material, but it is not a con-
tradietion.

Mr. Beach—Yes it is, directly Sir.

Mr. Evarts—It s not in regard W any statetsent,

Nr. Beacli—=Why yes, it Is.

Mr. Evarts—1his witness gave his account of what
ooourred ot the arbitration ; dnd the other gentlemen
have given thelr account.

Mr. Beach—That says that something wore oceurred in
roard to the * Tripartite Covenant.”

Judge Nelson—Tothat extent you can interrogate b,

Mr. Beach—Very well, 8ir; what roply did be make 1o
ittt They say that it was agveed there that the ©Tok
partito Covenanut"—

Mr. Evarta—Tlhat is what the arbitrators bave ull
statod.

Mr. Beach—The arbiteators did not all stute that; but,
povertheless, we ask this questlon,

Mr. Mirris—What reply did you make, [ any! A,
What reply did I make to Me, Catlin 1 1 don’t remetber
the reply thut §made; 1t wis a sustier entirely withun
Bt aphere —souetiing that Le underatood biself,

My, Beah— But what was it Mr, Clatlin sadd ! He suid
it to you, I uiderstaud 1 A, He sabd it 10 me, yes, Bir ]
be said ke dlda’t care what there was In Bowen's sonl,
Bowen must sign that paper: that bs what he said to me; |
remoember thast distinetly ;s that the answerd

Mr Beach—Well, was thist ut the thwe of the arbitra-
tiont

The Wituvas—No, 8ir; uot at dbe time of the arbitra-
tion.

Mr. Beach—Well, you were asked st the Ume of the
arbitration.

Mr. Morris—1 was asking you simply at the time of the
arbitretioi.

Mr. Besch—At the weeting of the arbitrators,

The Witness—The queation was not pul in that way,
Mr. Beaoh.

Mr. Evarta=Well, thils Is ull to be strock out.

Mr. Beach—Yes, strike it all out. Go back to the ques-
tion.

Mr. Morris—Now, will the stenographer read the ques
tion 1

The Trilmne stenographer read the question as follows:

id yon hear before the urbitration any matter dis-
euased or talked ubout other than the wouey elulm of M,
Tilton against Mr, Bowen, growing out of the contract §

Mr, Beach—We gave o different eonstruction to It

The Witucss—To tue word “ before.” Then we are both
right.

Mr. Beach—Before the arbitration.

Mr. Evaria—Then that will stand.

Mr., Bonch—XNo, 8ir; tho guestion was wisunderstood.
Before the arbitration, 4, meaus either a date aunterior
1o that, or iu the prescuce of the arbitration us It pro-
cooded.

Tle Witness—I nnderstood it as a date anterior,

MreEvaris—Well, that stanils. Your question was not
Limiged (o the artitration. ., - .

Mr. Beachi—I thiluk it will not have to stand, as both
the gentieman snd wysel! have agreed that 1t should be
struck out.

Judge Neilson—Now, Mr, Morris, procesd. Kuep your-
poll bo thiss oucasion —thst evening.

Mr, Fullerton —Your Henor

‘elock, 1 take It

- om-_ Beachi—Well, was anything said l:rhre t:: ;-blm-
upon suljeot except the business calties
:?'- l:.n'{'llm and Mr. Bowen! A, Not & word, Bir.

Judge Neilsou—The jurors will get ready to retire.

Boturu b 2 0'clock, genuewmon.

he shall p 1 ot

The Conrt hero took a rooess until 2 p. m.
., —— e
THE AFTERNOON BESSION.
The Court met at 2 p. m., pursuant to ad-
Journmeunt.

Mr. Boact—If your Ionor pleass, whon Mrs. Moulton
was upon the stand, 1 expressed an intention of recalling
hor na to two points, Lthe conversation, related by Mr.
Beacher, botween himself and her, on May 31, 1873, and
also the conversation between horself and Mr. Tracy us
to which 1 oroas-exsmined Mr. Tracy. I have deter-
mined, Sir, not to eall Mrs, Moulton with referenoe to the
Last tople, as 1 supp that evid relating to a col-
lateral matter, would not be a proper subjoct of examina-
tlon: and, in regard to the other matter, 1 have conversed
with her personally and learned from her that she would
deny, If slio wero called, upon onth, the allegation of Mr.
Beocher in relation to that conversstion, that she aaid
to him : * Mr. Becoher, I don's beliove the storics that
they are tolling about you ; I believe that you aro & good
mau.” I Mrs. Moulton was produced upon tho stand
shio would deny the utternnoe of that langunge, or oquiy-
alent language, and I have, upon my responaibility, as-
sured my learnod frionds upon the other sido that she
would so toatity, Hhe la (1l to-day, Bir, and In s very une-
qual condition to appearing on the witnessstand and
submitting to an examination, from 1 have ex-
pressed to my learnod friends, and 1 understand that
they, relying upon thal sssurance of mine, nre guite
willing that it shall b taken as if Mrs. Moulton had
aworn to o denial of that character,

Mr. Evarts—We understand Mr. Boach's siatement as
o what the witness if called would say, ss entltling ua
to nocept it as what would be the result of calling ber,
and we sre willing that it should be taken in the ordi-
nary form, that if she were asked that question whether
sbie sald thst, or ta equivalont—that single passago that
s beon read—she would deny It under oath, and this
statement 1s to be recelved aaif sbe had done so; as I
should have no occasion to eross-examing her any more
thun other witnesses, I beliove the lady 1a not fu o con-
dition to nppear in Court,

Franeis D. Moulton's reexamioation was then con-
tnuod.

— e
MR. MOULTON'S EXAMINATION CONCLUDED.

By Mr. Morris—Just a single additional ques-
ton, Mr. Moulton. Mr, Beocher was saked in reference
to the payment of Bessio Turuer's school bills—

Mr. Evarta—What pago ¥

Mr, Morris—Part 11, puge 803, [To the witness.] Mr,
Beecher wos aeked this:

Woll, about when was that, or how, m reference toany
Bl that was present . AL My lmpression is that it was
gome time in the Summer of 1871, 1 will not be st all
cortaln about that, T could refresh my memory, proba-
by, He sudd to e one day that e was pay ing mgreat deal
of money out for Me. Flivon, and that here was s bill that
he thought would bo well if 1 would puy—Dhe thought it
would be o great help to Mr, Titen.

And at another place that ik fixed at some time in May,
1think. Now, Mr. Moulton, did you .say that to Mr.
Beecher, In referenc to o bill of Bessie Turner's, or the
cquivalent of that 1 A. No, Bir.

(). When was your first wdvance of mouey to Mr.
Tilton? A, In July.

. Following? A. July following, yes—=July following
this May of which you speak.

Q. 18711 A. Yes, Bir,

Mr, Morris—That i2 all.

——— =
STEPHEN PEARL ANDRLWS RECALLED.

Stephen Pearl Andrevs, a witness for the
plalntift, was next recalled and further examined.

By Mr. Fullerton— Mr. Audrews, do you know Jumes I1.
Blood1 A. 1do,

. Do you know his hondwriting? A Tdo, I belleve.

(. You have seen him writet A, I have.

(. Look ut his signature attached to that paper jnaper
Bunidod to witness] and say whether it s in b proper
Lawd, A, Tt soems to be so; 1 also know this witness

Mr. Fullorton—TI offer this paper in evidence.

Paper marked “ Ex. 1u8."

Mr, Evarts =1 asscnted to this being proved, if your
Honor please, withuut calling the subacribing witness,

Mr. Fullerton [reading]—This Indenture, made the 2H4d
v of May, 1572, between Thomas Brydon of the City of
voklyn, Connty of Kings, snd State of New-York, purty
of the first part, and James 1L Blood of the second part,
wltuesseth that the said party of the first part hath ot

and by theae presents doth geant, devise, and 1o farm
ot o the gadd party of the second part all that cortoly
two offlers on tho first loor of the bullding known ns No.
st., in the edty of New-York, nnd numbered one
and two in said bollding, with the furniture aud tixtures
pow in sadd offiecs, with the appurtenances, for the term
of one yeur from the tiest day of May, 1872, at the rent
or s of #1,200, to be pald o equal monthly sdvinee
Py LEnTS,

Mr, Evarta—=What time doea it cover,

My, Fullerton—From May 1, 1572, o Moy 1, 1873, [To
the witness] Now, Mr. James H. Blood, whose signature
yuin e proven, 1 the husband of Mra. Woodliull, 1s het
A, B0 reputed to be, and lives with her as such,

Q. Now, then, did they oveupy No. 4% DBropd-st. as n
broker's offiee aftor May, 14721 A 1 should think, after
the latter port of May. My unprossion s that they did
not move in at the 1st of May.

Q. From the latter part of that month in 1872 they oe-
cupicd that ofice?  A. 1 think so.

Q. And ap to the time they moved into the office, 48
Erowd-st., what offices did they vecapy 1A, No. 41 bromd-
=t

Mr. Bearh—What 8 the date of that lease?

Mr. Fullerton—May 28, 1572, Thal is all, Mr. An-
drewa.
i
CROSSEXAMINATION OF STEPHEN IPEARL
ANDREWS.

By Mr. Evarts—This lady and Mr. Blood—
Col. Blosd—econducted the same business at 44 Broad, did
they not, before this? A, Yed: with the exception of the
fuet that their newspaper publication wus suspended
during that Bummer.

. Well, I mean the brokerage business, A Yes: tho
brokerage husiness was the sane,

(3 Now, up to what date did they romain in fact at No.
A0 AL That §am unable tosay with detinitencss, 1 have
anly my impression with regard to that, which 1s not
very distinet.

Q. What s your jmpression ns to what time they re-
moved i A, My bupression s that they did not move at
whnt wo eall the resular oving day, st the 1st of Moy,
but perhaps oue, two, or thiree weiks later; I am not
cerinin,

O The date of this ts May 20, AL 1 prezume then that
they woved immediately aftor the date of that,

). Have you any recollection of your own as to the
date of thoir moving into 45 1 A, Not distinotively as to
1o dute, but as 1 say bo you

0 Thnt, e far as you recolleet, it would bo about the
latter part of May 1 A. Yos, Bir, -

_— ——
THE SUR-REBUTTAL DBEGUN.

Mr. Evarts—=That ia all,

Mr, Fullerton—That Is all, Mr. Andrews.

M. Beaeli—We rost, if your Honor please.

Me, Evarts=We will recudl Me. Froeland,

i

DEACON FREELAND RECALLED,

By Mr. Shearman—Mr. Freeland, you are
will pequainted, and have been for a long time, with M,
Henry O, Bowen, bave you not 1 A, Thave,

(@ Were Me Boseher wind Mr. Bowen st your house on
the 20th day of Deeember, 18701 No, 8ir,

(). Wore Mr. Beocher and Mr. Bowen ever in your
house together 1 A, Thoy were.

(. Yos; when was that? A, January—in Jandary,
1570,

. In January, 15700 A, Yea, Sir,

(. Were Mr. Beecher aud Mr, Bowen ever at your
Lo togetlier at any other tme1 A, No, Bir,

Mr. Beach—Well, whiit is the proposed evidince 1

Mr. Shearmuan—Mr. Bowen, called in rebuttal, has tes-
il that Mr. Beecher and himself met at Mr. Freelund's
house on the 26th day of Deceiober, 1870, by appoint-
ment through o note sent from Mr. Bowen to Mr. Free-
Janl, requesting sieh un appointinent to be made.  That
was I contradiction of Mr. Beeeber's statement that the
[nterview tyok place st Mr. Beecher's house. [To the
witness,] Now, Mr. Freeland, did you recelve un the
siih of December, 1870, any note from Mr. Bowen re-
quekting yon 1o wake an appointwment with Mr. Beeeker
of any kind 1 A, No, Sir.

€. Was Mr. Bowen ut your house at all, enther with or
without Mr. Beecher, on the 26th of December, 15701
A. 1 think not, 8lr ; no remembrance of suytbing of the
kind.

. Mave you any remembrance of Mr. Beecher being
there on that day 1 A, No, Bir; Mr. Bowen must Lave

& mistake, aud referred probabily to tho first moeel-

© Q. Nevermind that, Mr. Frecland you kept tbat day
85 0 holiday, T suppose.

Mr. Beach—ITave that strickon out.

Mr. Fullerton—Yes, 8t 1 move to strike that ont.

Judge Nelldun—Yes, Sir.

Mr. Shearman—Well, it was only a charitable remark.

Mr. Pullerton—Well, wo are pol the suljoecta of his
chnlty.

Mr, Shearmun—¥oumay be before you get through,

Mr. Fullerton—Well, we are not now,

By Mr. Shearman—Iave you » distinet recollection of
1his wecting of Mr. Bowen and Mr. Beeclier at your
Dhouse In January, 18701 A. Yes, Bir.

Q How long did that inlerview lust! A, Well, from

three to four bours.

Q And what time of the day wna It held] A, Inthe
ovening,

Q. Woll, before or after 7 o'clockt A. After 7, Tahonld
think—7 :30,

Mr. Boach—Well, T understood, Sir, that thal sort of in-
quiry was rejected by your Honor 1

By Mr. Shearman—Mr. Frocland, yon recollect the oeen-
alon on whioh the arhitrators met at Mr, Moulton’s houses,
yourself, Mr. Cloveland, and Mr. Storrs, do you not1 A.
Yes.

Q. Now, on that oecasion did you goe, or wers yon
informed of any written submission— [To plaintif’s
counsel.] Will you please give me that paper—ihat writ-
ten submission! |Paper not produced.]  Well, T will
read to you the submission; 1 hnven't the original here.
A paper has been produced in evidence in the followlng
terma,  [Reading] :

Wo w to submit to James Freeiand, IL B Claflin
and (l-iillﬂf'l Rtorrs, the question as o e smoant of
dun Mr. Theodore Tilton from The Independent

n“:;"l Daily Union,in ol tor all elaims and de

an nion, i -

mamls 1o Els I.lal!,l\. und to abide b‘v thelr decision, or &
Trsuy O, Howes,

majority of them, without fall. I :
Tivooktyn, April 3, 1872, Turonouk TILTON,

Did you ever see thut paper? A, Who bk that wigned
by 1

'rm,._ Shearman [eontinning]—On the day or evening of
the arbitration 1 A, Whao s that signed hy 1

Mr. Bhoarman—Henry €. Bowen and Theodors Tilton,
Would you like to look at the paper 1 A, Yea, T wonld,

Mr. Shearman [to Mr. Morris]—Iave you sent for the
paper 1 :

Mr. Morris—Yes, T have,

Mr. Evarta—Mr, Morria will have it here,

Mr, Shearman—Woll, wo will suspend this examina-
tion.

Mr. Evarts—We want to show the witnoss the original
papoer.

Judge Neilson—That is very propor.

Mr, Evarts—=That ls all that we wish to ask the wit-
NeAs,

Mr. Fuallorton—Well, you want to ask him about the
paper.

Mr. Evarts - Yes, when the original comes i,
————l—
CROSS-EXAMINATION OF JAMES FREELAND.

By Mr. Fullerton—You think that Mr. Bowen
and Mr. Boocher were st your houss in January? A, 1
dor't think; I know.

Q. Yon don't think yon know—that i what 1 think.
A, 1 Eknow; T say thoy were,

Q. What year? A, 1870,

Q. What time In January, 18701 A, Bometime nlong
in the middle, I should think ; from the thest to along o
the middle,

Q. Now, Mr, Freeland, waan't it in January, 1871, that
they were there 1 AL 1 thiuk not.

Q. What? A, No, S,

Q. Burc—are you sure of it? A, Yos, pretly sure, quite
AUTH.

Q. How sure ars you't A, 1 swear to it,

Q. Well, that does not answer the guestion exuctly,
How do you know that it was in Jannary, 1570, that they
were st your house 1 A, Well, now, you woulld not let
mie explain it if I shonld undertake it—and I only tell yon
that | am pretty positive of the thing—sure—you woull
oot let e explain it

Q. Will you tell mo how you know itwaa in January,
1870, that they were al your house ! A, Our prayer-mecting
wis In January, the latter part of January, Mr. Beeoler
and Mr, Bowon mot at my house to srrange their Jifi-
cultiea ; the prayer-mocting was an—10 don’t reeolloot
exmotly—somothing the lafter part January, Mr,
Bowen wia there st that time, and Mr, Beechor made
wome ouservitions, 1 mark it from that fact =very con.
tldent.

Q Well, did they have but one prayer-meeting that
year? A, No,Sir; they had, T thini, more—

Q. HMow often 1 A, That month partionlar!y —that weel
of Jannary.

Q What t A, That week of Jatnary ; the Litter part
of Junuary,

Q. You know it waa in the Intter part of January © A,
T know it was i Junoary, 1570,

Q. Ome mowent, Mr. Freeland 1A, Well, T knew yon
would stop moe, it Lundertook to explain it T Knew you
would stop me,

Q. Well, having explained it and having ot throveh
with that explanation, 1 propose to pit yon another
question® A, Mr, Fullerton, you and @ will get along
pretey well, 1 gucss,

Q: Well, if yon won't treat o serious aubjeet with un-
Becouing levity, we will get alowg well caonpel, Did son
huve more than one prayor-moeting bno Jauiary, 1s7of
A You,

Q Howt A, We have one s week.

Q. One nw 1AL Friday evenlug of every week we
have o prayer-mecting,

W Of every wiek ! A Yes: a8 a

. Then you luul four prayer-necdngs in Jannary,
1870, had you pot! A, T rupposie we lul,

Q. Weell, how does the i 1, thit you had prayer-
meeting the et week inJanms y enabile You to say pos
tively that they met ot your bonse the lust week o Jann-
ary 1 A 1 took o good denl of interest in this matter,
Mr. Fullorton, in getting Mr. Beeeher and Mr, Bowen 1o
gether at my house; snd, after that meeting, they seju-
rated —seomod  to=with  the best of feolings; Mr.
Beechor——

Q. Now, will you tell me how you are enabled to fix it
inJanuary, 18701 Is there any fuet or eirenmstanes
AL That is the fact and the ciremmstanoe of that prayer
muonting; I wiont toit.

Q. Well, there was n prayer-meoting the first weeli in
Jannury, 1870, or was there not 1

Mi. Evarta—Well, Mre, Fullerton, hear what ho has to
Ay about the prayer-meeting.

Mr. Fullerton—1 have heard what he Lad to say shout
the proyer-mecting,

The Witness—1 know that it s the Intter part of <the
prayeraneeting—the Iatter part of Jonumary,

(). Well, how are you enabled to fix it the last week in
Juinary i there was a prayeraneeting every week du
Junuary ! A, Lean only tell you 1 did g it ro.

Q. T was aware of that ; but T wanted to know why. A,
I osdd 00 waa the latter part ol January the prayer-
weeting, and Mr, Bowen was at that prayer-aneeting;
and thit 14 the fiest prayer-mecting e bad been to Inoa
great many—well, o long thoe, very long tme; sod |
ditedd J from Ui faet,

Q. Dl you wake any memorandum of it? A, No, Sir;
Tl mot 3 my wemoranduim was in my temory.,

Q. Are you enabled to stato now positively that Mr,
lowen snd Mr, Beocher nover mwet gt vour honse ut any
other time than o Juuuary, 15700 AT thiuk they
never did, Sir?

Q. My question was whether you were enahlod to state
positively that they never wet Ao Yes, | think 1 ean
state positively.

Q. And you do so state positively 1
positively.

Q Yea, Did you have any interview with Mr. Bowen
in December, 18701 A, Not that I remember,

Q. Tethat wll thut you eould suy I A, 1 don't remoin-
bet of having uny.

Q. That you don't romember 1AL T don’t remember,

Q. Waell, Is that as fur a8 you can go A, Well, yes; 1
think thut I8 a8 far a8 Fean go; | don't remember of
any.

Q. DI you recelve n note from Mr. Bowen in Decen-
ber, IS701 AL T cannot say as to that 3 T recelved notes
from Mr. Bowen, but nover upon this saliject,

Q. Well, T dido't ask you that. A, Well, I anawered it

Q. Woll, you need not to auswer, Sir, until Task it A,
1 supposcid you wanted It

Q. Now, Mr, Freeland—— A T take it all back.

Q. Well, you had better keep it there—not proffer it
again, because wo wre golng to treat this suliject seri
ously. I move it to be struck out, 8ir.

Judge Nollson—Yos,

By Mr. Fullerton—Can you state whether you recelved
8 note from Mr. Bowen in December, 15701 AL 1 don't
know whether L did or not, 8ir; T did not on that bust
ness.

Mr. Fullerton T move to strike that out again, Sir ——

Judge Nellson—Strike oni that loast clanso,

By Mr. Fullerton—=You have no recollovtion then 1

Mr. Evarta—If your Honor please, it gans hardly fair
to the witness Lo strike out that clanse ; beoause it looks
a8 0f e were admitting in some sort that he did peosive
note on this sulgjeet, by leaving bis auswer in that naked
form, without be himself saying, 1 dbl not ;" pow he
sy, 1 don't know whether I reccived notes from Mr,
Bowen in January ; Thoow 1 had none on this sulyject.

Judge Nellson—The ohjection is, it gives the eontonts
of o paper without an inquiry as to the contents.

— —

SHARP PLAY BETWEEN COUNSEL AND WIT-
NESS,

By Mr. Fullerton—You know the sons of My,
Bowint A, Yes, very well,

Q. What 1s Lis youngest son's name !
know.

Q. Do your know hisson Jamest AL T do p't know that
he lina o son James; 1 do o't remembers 1 do n't think
B lisa, bt 1 do u't know ; 1 osn expliin about thut note
if you will allow —

Q. Now, If you please, did you receive u note from Mr,
Dowen through one of his younger sons in December,
15701 A, Caw'tsny s to that; 1 bave received thow,

Q. You have no recolleotion of recelviag » noted
Well, I con Ox It—

Q. Now, one woment; you Lave no recolloction of re.
6l Lag & Lote frvia one of his younger sous in Decewber,

A Ldo s stute

Al down

A,

1570, Tunderstand you! A, No, 8ir; notin that month

particularly, T haven't.

Q. Did you recelvosmote through ons of his younger
sons at any other time than December, 18701 A. Yes, 1
bave in some other months,

Q. What monthat A, Tean't say, Rir.

Q. No recollection aa to any month 1 A, No, I baven't;
1t was on the subjeet of business; [eould explain It to
you in s moment If you would let me,

Q. Do you preserve your notes that you roecivel A
No, Sir.

Q. Have you any not~s now m existence that Fou re-
eolved from Mr. Bowen 1 A, No, Sir,

Q. Did you not recelve a note from Mr. Rowen throngh
the hanids of one of liks younger sons in December, 1570,
and sond  baek a message to the effect to this effect
“Yes; I will attend to It," or something of that kind1
A. In Decembert

Q. Yeal A, Tean't say.

Q. Why ean't you say; don't you remember? A, In
R0 far as 1t rogards—as 1 sald to you I have recelved bust
ness notes—-

). Now, Mr. Freeland, please anawer my question? A,
1 will do the best T can, Mr. Fullerton, to answer yonr
qavations, but ydn put them in such a way that I eannot
answer them very well.  [Langhter.] 1f yon will let ma
tell the truth 1 will tell it stralght out in the best way
posaille.

Q. 1 am going to deal with great— A, Oh! I know
you are going to deal with mwe; 1 undorstand that per-
fectly woll.

Q. Your answer to my question, Mr, Freeland, was, © T
cannot #ay.”" Now, the other question which you have
not yed answored wns this: “Why oan't you say 17
Have you no wemory npon the suhject.  You ean't mis-
understand that question 1 A, No memory upon the
subfect : 1 have momory of recelving notes, but not in
December, from—sa far aa regards Mr, Bowen In busl-
noss notes, T have recolved no business, but idid uot ro-
celve wiy note——

Q. Now, Mr. Freeland, it yon pleasa—

The Withess—My mouth is getting a lHitle dry ; T should
Tike o little water,

Mr. Pullerton—Well, T shonldn®t wonder if it was worn
ot

The Witneds—<Wall, T should think yours would bo,
[Laughter, ]

). Now, Mr. Freelund, I will pul the queation and re-
peat your answer, sl aee if Tean get an answer Lo an-
other guestion ; 1 asked you whether or not you hul any
revolleetion of having recelved g note from Mr, Bowen
through the hands of one of his younger sons in Decem-
ber, 1870, nnd that you sent buok o reply in substanee
e this s ** Yes, T will sttend to IL™ Your answer was ;
w have no reeolleetlon™  Now, my question to you Is
this—your anawer was @ * [ eanoot say ;" my question to
you, therefore, 14 this—Can't yon say, beeanse you have
no recolletion upon the suhject 1 A, Bo far as it re-
warda—let mo answer now In my own way, will yout
Will you let mo answer It in my —

Mr. Fullerton—I think, your Honor, you will havo to
take this witness in homd,

Judge Netlson—tio on and anawer the question he puta
the best Way you can,

The Witness—1 will,

Juige Nellson—And only that.

The Witness=Judgs, Mr. Bowen and myself had busl-
nesa tranaactions : we naed to pass notes between ns, and
I have roecived notes, but §eannot tell wlhiat, or how, ot
that i

Mr. Falterton—Your Monor understands 1 have put no
squeation that leads to sueh an answor as that.

Juden Netlson—No, of vourss,

Mr. Fullerton—Now, Mr. Freeland, T will pnt the ques-
tion to you agaln,

The Witness—Yes, Bir.

Q. In unswer to o question wliother yon did not recelvi
In Decembor, 1570, s note through the hunds of one of
Mr. Bowen's younger sons youl did not reply in substunes
“ Yes, I will attend to 1, your answer waa: * I can't
sy, Now my guestion to yon s very distinct—whether
you are unable to pay whether that was so, or not, he-
conge youduive no recollection upon the subject! A1
o not recolleet of rocelving any note from Me. Bowen in
Docembwr,

€. Then yon have no recolleetion npon the subject,
have soul A, Havew't T answered 11

Q. Well, is that so, Mr. Freclawd? A T sald 1 hind no
recollection of reoriving a note o Decomber from Mr,
Bowen.

Q. Now, I will put the question te yon again.

Mr. Evarts—Well ——

Mr. Ful on- Well, what?

Mr. Evarts—He las pnswersd that guestion,

Mr. Fullertou—No; be has not snswerod, but he s
golng to answer before Tget throngh with bin.  [Te the
witness. ] 1 am asking about a certain note reccived
through the hands of one of Mr. Bowen's younger sons,
toowhich you gave a certaln answer, namely : “ Yoes, |
will attemd to i, or that In substance, In respect to
that you say : “ 1 do not pecolleet,” or “ 1 can’t say."”
Now, are you anabls te gy becanse you have no reosl-
leethon of nuy such clrenmatance ! AL Well, now, how do
you want I ehoold pnswer that !

Juadge Netlson—Either that you do recolleet such a
clrenmstinee, or yoi do not,

Mr. Evarta—Ihe hos sabd he did not,

The Wittiesa—b sald Tadid not ; T have sald that aeveral
thimid.

Mr. Evarts—e suld it thtee times,

Mr. Fullepton=1e has not said it, 2ir ; he sald that he
did not recolleet of Taving recetved nonote, The question
12 whether e has any recotleetion upon that subject,

Mr. Evarts—Of recelving o note and  sendlog an
answer 1

Judze Neflson—Yea,

ste Fallerton—=That ia the yuestion ; 1 won't char
setorize it. [To the witness. ] Was Mr. Bowen at your
house in Decembor, 15701 A, 1 think not, Sir,

2 You say you think not ; ean yor say positively that
ho wis not 1 AL Bo tar as my knowledge extends he was
ot 3 Lain't io the honse all the time.,

Q. Thien henight have been there and you not know
ittt A, He might have been, certainly.

€. Alittle louder. Ao He might Bave been, bat 1 don't
Telieve Lie was.

Mr. Fullertim =TI move tostvike out the words © T don't
bedleve Jie wis"™

Adudee Nellson—Yes, Sir,
|!f1'.|-|-,

Mr. Evarts—Well, when the inguiry is what e knows
Lo means sonething from the witness, ke does not meai
to prove the et thit when o man bs vot in the ionse all
the while, another man wight come there without his
Lnowing it, We are not to bmpute any such folly to the
question, The gquestion 15 intended to gt at the wit
nesas impression that Mr, Bowon may, i fact, have been
at that house and he not have known it

Judge Netlson—DPlease 1o observe, Mr. Evarts, the wit.
ness anawers o8 to Lis belief; whereas, be has not boen
interrognted as to lis helief,

Mr. Evarts—Very well; then I say he should not axk
i that question, becanse you do ot wint 1o ask this
witness the question whether a man may not be at his
house when he {8 absent, oud e not Kuow 1L because we
all know that,

Mr. Fullerton—=Well, T don't think Mr, Frecland—

Mr. Evarts—And the obfect of the luguirs s to prodoce
an impression that the witness thonght My, Bowen might
Luve been there as matter of fuct—uot of possibliity, bt
of taet, and therefore e answers, © He might hive beon,
as matter of possibility, but, as matter of fuet, T have uo
el lie was there”

By Mr. Fullerton—ITas Mr. Bowen been al your louse
sinee January, 18701 A, sinee Japuary ! be may have
callod New Year'sday.

Q. Well, do you reeolleet whother he did ot not 1 AL 1
donot: I make calls mysell and s pot at bose ; my
wiln—

Q. Never mind that ; bas he catled on oceasions other
thut New Year's Day sinee Jaouury —— A

. Now, M. Freeiaul, won't you walt until the question
i5 put to yon v Hus he oulled one you on oocisions other
than New Year's Day sinee Jutuary, 15700 A 1 don’y
rergember that e hins, Sie

Q. Well, ein you say thot e has not 1A T yon mean
eplled at ey hotise 1

Q. 1 mean so, bweeanss | say sol AT think e has nie

€. Are you enabled o gweat postively that he s not
called at your house sipce January, 157010 A, How can |
gwear positively when Dum uot at howe half the e ; be
mav binve called 6 dozen thnes when 1 wis bot ot home,
bt 1 bave uever heapd of bis calling ot my boise from
iy fuomlly o oy form whateser.

Q. Now, | didu't ask you that; 1 will pnt the guestion
i nnotber form,

Mr. Beach—Have that stricken out,

Judge Nellson—Thit last cliuse bs strieken ot

By Mr. Fullorton—Can you swear posttively thiat he hios
not called on You sinee January, 1570, 6t your honses
when you wers ab bome ! A, Sinee Jannary !

Q. Yeso A To the best of wy knowledige und bellef be
Lk not.

Q. Now, that s not the question T asked yvou, Mr. Free-
land; Tasked you whether you could swear positively
that he hadu't eallsd at your house slnee January,
1570, when you were ot howe AL § think not, Bir,

Q. Can you swear positively thiat he has notso eallod ) A,
1t i= o pretty elose vorner, thst is, Mr. Fullerton: | wish
you would let wie sec iy friend, Me. Boach, there bebind
you,

Mr. Pullorton—Well, that fw not witty, Mr. Freeland,
Now, you are too old wman for me to hiave any trouble
with, lle wanls W ece Mr. Besch beliind me, be says,

Will the mwdience keep guiet,

and he haa got ina closa sorner, and all thess observa-
tions, which I think would be uubecoming to & man of,
much youngor yonrs. I wantan anawar to my queation,

Mr. Bossh—1 dont think it ls unbecoming to want to see
me. |Loughter.]

The Witness—Thank you, Sir.

Mr. Fullerton—Well, the apirit in which he made the
ohservation was unbecoming.

Judze Nellson,—1 wish the andlence would keep quist,
Mr. Froaland, plosse attond to the question ha puts, and
nnawer It the hest you can.

Mr. &henrman—Well, If your Honor plenas, [t ia n ques-
tion which nocds n litle explanation ; it I8 very rarely
that the witneas understands what wie lawyors mean by
answoring posliively, We anderstand, of courss, but
vory fow witinasea do, What Mr. Fullorton means 14 thint
lie should be able to swear from absolite Knowledgm.

Mr. Pullerton—Now, one mament; T objeet to this Sir;
there 1s no neeessity for any explanation ; the question la
not olijected to, Sir,

Mr, Shearman—T am porfeetly right —

Mr, Fullerton [Interrupting]=The question 12 not ob-
Jeetod to, Sir, nnd thers i3 no occaslon for disenasion.

Tho Witness—Now, let ma bave the question; excuse
me; it I have duno any wrong | sak your pardon most
alneerely.

Mr, Fullerton—0h ! well, you need not ask my pardon,

Tho Witness—I do, mwost sineerely.

By Mr. Fullerton=Yery well; uow wa will eommence
anew, Now, Mr. RBeporter, will you be Kind enough to
rivodd that question 1

The Tribune stenographer [reading]: “Can you swear
positively that he has not so oalled 1"

The Witness—Woll, T would not be willing to swear
positively.

Q. Very woll ; that i4 o very falr anawer, and Tam sot-
Isfledd.  Can't yousay whether Mr. Docclier was ot your
house In Doeombor, 15701 A, 1 cannot,

Q How 1 A. I eanunt.

Q. Was Mr. Boocher in the habit of freqnently ealling
at your houso ot that time! A, Ho calls vecasionally,
not very frequently,

Q Now, i spoke of that tima, Decomber, 1570, was he
then in the habit of calling oconslonally 1 A, Yes, he
was; Tdon't know that le did call In Decomber st all ; 1
don't remember that Lo did; Tdon’t think he did,

Q. Then yon are not positive that he did not eall In
Desember, 1570, when you were bome, are yoni A1
am not postiive.

Q. Do you recollect of senfllng any message or lotter
to Mr, Boechier in December, 15701 A, No, 8ir; 1 did
not,

Q. Can you say positlvely— A, Yes, Bir; positively,
T can.

Q. Well, you hadn’t heard my whele question. Can
you say positively that you sent uo messugo or letter to
Mr. Beecher in Decombor, 15700 A, Yes, Sir; 1 think
I can say positively.

Q. How are you enabled to say positively 1 A, T never
wroto to Me. Beechor i note, to my knowledge,

Q. Well, now, that answers only half of the question.
My question was whetler you ever wroté to him or sent
o messige to e in that month, Al T don't remember
of ever didng it

Q. Well, your answer was your eonld say positively
that you Jdid nott Ao I mean 50 fur us regords the
letter,

Q. Very well; then, 5o far as sending a messuge, yon
eannot say positively that you did not send n aiessace th
Bl i December, 1570, T understand? A, No, [ cannot
sy positively, but Ddon't think T dul

Mr. Beach—strike that out,

Mr. Fullertou—Oue moment,
out, Sir,

Judgo Neftaon—Yea,

Mr. Fullerton—** 1 don't think T 414" goea by the hoard
now. Dl you ever send n message o Mr. Leecher 1
A, Oh, yes; 1 have sent messpees to bim.

Q. Do you remember whent Al No,

Q. Do you remember how oftent A, No, Sir,

(. But you have sent messages to him? A, Yes, Sir: 1
have sent mesanges,

Q. You cannot recollect the dates when? A, No, Sir,

. And you cannot tecolloct the sifsstance of the mes
ange ! A. No, Sir.

€. Do you recolloet whether you sent messages to him
in 18701 A, -

Q. Yon might isve dona so and not remember it A,
T mdght have done so and tot remember it,

Q. ow ! A Twilglt, yes,

Q. Did you semd wessages to him in 18711 A, Tdon't
romemlbwr,

Q. You might have done so and forgottenit? A, Yes,
Tamight huve done so,

Q. And forgotten it A, Yea, Sir,

(. Do you recollvot whether you saw Mr. Beechoer In
Dveemiber, 18700 A, T don't remember It now dis,
tluetly.

Q. You may have done sound forgotten (L1 A, Yes,
8ir,

Q. Muy have seen bim s good muany timesin that
wonth awd forgotten it, T aupposel A, Very likely.

Q. Do you recollect whether you called upon him in
Decvmber, 15701 AL Tdo not,

Q. You may have done so and forgotten 161 A, Yes,
might have forgotten it

Q. May have ealled upon him a number of times in that
month, and forgotten it A, Very likely,

Q. Have no recolleotion npon that subject? A, Noue
whntever,

I move to strike that

4. That 4 s mere Wank as to whether you did oall or
nott A, Yes, Sir,
—i—
MR, FREELAND DEMURS TO A DELICATE

QUESTION,

Q. Is your memory pretty good, Mr. Free-
land i A, Some things It bs very good, aud somo very
bl

Q. Pray tell me what s your agel A, Well, that s
protty delieate question,

Q. Well, T don't mean to he (npertinent at all, Mr.
Freeland ; 11 is s question that 15 legitimate in this case,
A You don't Know whetlier [ am o widower or not.

Q. No, T don't know whether you are a widower or nol,
I hope you are not. I ouly waut to Kuow your age. A
Seventy-five.

Q. Seventy-flve. Your recollection (2 not as good os it
was onee, Mr, Freeland? A No, 8ie, it s not; soma
things it1s a8 good aa it ever was amd othors it is very
o,

. Well, Sir, that is my inflrmity also.

Mr. Evarts—Mr. Fullorton, we have this paper here
now. | Referring to the submission to arbitration. ]

Mr, Fullerton—1 have the wame of Mre, Buwen's son
now, that Toould not recall u mowent ago, Mr. Freelad,
AL T suppose you mean Joho,

Q. Tmean Johu ; yes. A, Yea

Q. John Ellotl A, Yes

. And now I want to ask you whother sueh a note was
not delivered  through bis son, Jobn Elot Bowend A,
What note do you speak of

Q. The note from Mr. Bowen to you, in December,
15701 A, Do you speak of —what nete do you speak of

€. 1 ask whether My, Bowen did not write o note to you
ond send it by the bands of his son, Juln Elot, o De-
cember, 15701

Mr. Beach—To which ho replivd,

The Witness—To which I replivd

Mr. Beach—Yes

Mr. Fullerton="To which you replied “yes"or “ 1T will
attend toin” AL T don't remember, Sy,

Q. Duen't remmember AL No, Sir,

€. 1t may have been so, [ suppose, and you hava for-
potten it 1 A. No, Bir; [should not have forgotten (r, I
don’t think, upon that subject that [ have reference o,

. 1am not talking abont subjects! A, Yes,

. Tam uon talking abont sabiects; Taskod yon whether
I Devetber, 1570, M, Bowen did not send o note to yon
throngh his son John Elior, to which you made o ceply,
“Yos, Twill attend toie?™ AL T don't remember, Sir,

o Welly 1ty hove happeoed and you not remember
it A Yea

Mr. Fullorton —That t5 all

Mr. Evarts -We will eomplete ong direct examination
ngnes the other beaneh—not realineet

Mr. shearmit— Look ot thes paper, ** Exhiibit No, 122,
oty thie part of the pladntif, and siy whether you ever
sow that paper belore U A L never did, o my RKnowl

‘I'll:‘l

G AR any persen ot any time on the Sdof Aprll
a0 mform yout of the contents of that pagwr or of any
partef it A No, Sir

Mr. Shoarman - Fhat ts oall apon that point.
want o examine him upon that point 1

Mr. u Is thot all yvou want to examine him 1

Mr. Shearman-— AL on that point,

Mr Evarts=You will remomber that you have not
erossoxanined about the aridtration st sl We shinply
wanted to ask this on the direet, and give an oppaitu-
tunity for you iy erossexamine on that ].uf‘lll,

Do you

Mr. Beach—Do you propose to examine poy further 1

My Evarts - No, we propose g realirect gxamination on
your oross, whenever you bave 11ul.-|Jn-ulj'u'|u' CTuss,

By Mr, Pollorton—DUl T understand you, Mr. Freeland,
to sy thoat you never saw this paper, * Exhible 122,
before toduy 1 A, Yos i the arbitration

Q The sutmulsston,  Look ab it ugain, =0 that you will
he nbile to say whatit s (hambing witness * Exhibie 122.)
A Lsuw po sueh paper ab the arbitration.

Q Weoll. Taogpose it may have been there aud you not
wea (L1 AL Very pessible it mizht, but §did o't bear any-
thing of it or know anything of it

ber—1 nover saw such o paper there, snd I don's remem-
ber hearing anything sbout it

Q. Don't remember 1 A. No, Bir.

Q. It may havo becn spoken of, sud you not remembof
it, L auppose? A. Very poasiblo,

Q. And it may have been read there and yon not ro
member it, T suppose 1 A, T shonld think 1t could nog
hisvo heen road there withont my remembering It

Q. Well, 15 it not possibile that it may bhava been read
there and you not remember it1 A, 1 should hardiy
think it wis possihle,

Q. Do yon recollect Mr. Bowen being thera? A, Yes

Q. Don't you recollect Mr. Bowen sald something shont
having It understood definitoly whist wiss to be subnuttald
to the arbitratora? A I do not

) He moy have sald 8o and you oot remember 61 A,
Very possihile,

Q. Do you remember of his saying in substance, ol |
won't provecd fo this matter any further antil we kuow
what tho arbityators are to puss npon 1 A, No,

Q. He miny have sald thnt ¥ AL §really don't remem.
ber what Mr, Bowen or Mr, Tilton, elther of them, said,

Q. Well, then b 1oy have sald thit, and you nok e
member it, Mr. Freoland 1 A, Very posaibie,

Q. And it may have been that after Mr. Bowen anid a
thing of that kind, that s paper was drawn aml you
not remember it, T sappose A T think I should res
memher it if it was deswn there, aud (t wis presont, 1
shionld remember that faet, T think.

 Howl A, Ithik I should remember that faot 10
wia drawn there,

Q. But it muay have boon drawn, and yon not rememi e
it, Tsupposs | A, Well, I should doubt very much.

Q. Were not there somp papers there that you did pot
have ln your hands? Ao 1 think-1 saw papers on the
table there,

Q. Do you know what they weret AL T think tha
“Tripartite Agreement " was there—I1 saw that on Lha
Lable.

Q. Wern there any papers that you did not know tho
contenta of1 A, Yes, Sie, I suppose there wis.

Q. How 1 A, Tauppose there waa,

Q. And this may have heen one of them? A, Very

posaitie,

Q. Waa thers anything read over there? A, Yos, third
was somothing read; I tlink o part of thet Tripartiia
Agrecment; Tdon't think It was all..

. Anything else read? A, [don't remember anythiog
elso,

Mr. Fullerton—That fa all.

———e

EXAMINATION
LAND,

By Mr. Shearman—Mr. Freelund, ean yon
remember for what purpose Mr, Bowen ond Mr. Beoclior
were fuvited by you to weet together ut your houso i
Janupry, 15701

Mr, Fullerton—That {s objected to, Sie.

My, Bhiearman—It is for the purpose of fixing the date,
The eonnsil on the other side went into lils reasons.

Judge Nellson—1 think we will take the general fact,

Mr. Fulletton—Why, Sir, for what purposs be luvitod
them—the purpose of lis own mind 1

Judge Nellson—Well, It appears that he did send s in-
vitatlon, as he remembers, aud © thik it well enough te
learn whnt it was about.

Mr. Fullerton—Well, that, If your Honor please, was &
year removed from the mecting that wa have talked
about. What bave we todo with the weetlng 1o Jauu-
ury, 1870,

Judgo Nellzon—I think wo will take the grnoral aub-
Jeot,

Mr. Shearman—That is tho vory point.

Mr, Fullorton—Wou't your Honoer retlect one moment ¥
January, 1570 !

Judge Neilson—Yes, your meeting was Decembaor, 1870,

Mr. Fullerton—Certalnly.

Judge Nellson—Nearly o year

Mr. Fullertou—Certainly, What bave we do with Jan-
unry, 15701

Mr. Evarts=The offort of the eross.oxamination waa to
make It appear that this gontleman —

Judgo Neflson=1 don’t know that that was the eflort;
but 1 think we will take it,

Mr, Fullerton—=It {3 not rebutting snything, We have
not alladed to Juniary, 1870,

Juidze Nellson—1 kuow, bat it secms to be duoe to the
witness, It cannot do you any harm.

Tho Witness—Thank you, Julgs; T want to explain.
[FLaughter.]

Mr. Shearman—Give your explanation,

Judge Nellson—=We don't want an explanation; ws
want lmply what was the suljeet matier of that intoe-
view In Jannary, 1570,

The Witness—Whit the olject was—at my house!

Judige Nellson—Yes.

Mr, Fullerton—It ls npon s new anljeot,

Mr. Morils—We sbindl want to call wituessos npm the
suhject,

Judge Notlson—No,

Mr, Fauilerton—1f yoar ionor please, 1F 11 13 of no son-
soipuence thon 1 want to renew any ebjeotion. I they
open that  settlement botween Mr. Bowon aud Mr.
Beechor in January, 1870, it 18 open for all purpossa,

Judge Nellson—Well, it won't be opened. Tha inters
view he called Mr, Beecher to be can say relatod to tois
subjoct or thut, That i3 all there will boe abont it

Mr, Evarts-We can settle this very easily If our learnod
friends will wdunt that the interview between Mr.
Beecher and Mr, Bowen, tn which their dithieulties were
settied, took place in Janwary, 1s70,

Mr. Shearmoan—That s all

Mr. Evarts—Wao undevstand the effort of the erossxames
ination was to cudeavor to confound these Twe soenr-
rences,

Jilge Neilson—That was the Laet, T suppose,

Mr. Morris—No, wit caniot wilmit thit, boosuse ibois nod
the fuet, 08 the evidence s to the contoary.

Mr. Evarts—I don't understand 1t so.

Mr. Morris—Well, 1t 15,

Mr, Shearman—Mr, Moulton has given evidenca and
prodaced exhibita wlieh show thit thero was & meeting
botween My, Beeclior sl Mr. Bowen, ¢ither in Januay
or February, 1570, Thuat is lefb us o malter of doubi.

Mr, Fallertou—=XNuo, S5 it not & matler of doubt ab
wll.

Mr. Morrida—-Mr, Deechier's own handwrltinz—a doon-
ment ntrodueed here states when i0 was, siid 16 was i
Febrisy—the athteent of Mr, Recolier I FTE A

Juilge Neilson—II we bave got the paper wo don't want
wuything more,

My, Shearman =There is slmply an allusion to an inters
view In Fobrary, 1570, Now, | want to show that that
wid this interview—=the only one; I was o meatiog in
Juuuary, 15705 that iL was on the sgime sulject Lhal wes
there referred to,

Judge Netlson—Don't Mr. Beeclher's paper show whab
the sulgect of the luterview wasl

M. Morrls—Certaluly (8 does; he flxes the dato.

Judge Neilson—That"s all we wanb

Mr. Shearmnn—The sutjeet of reconcilliation,

Judge Nellson—Wall, that s all e could say.

M, Sheartai—Wo don'l think that does flc the date as
February, although It refers tr it in theso general terma,
We want to sliow the faet, if the other side don’t olijeok
1o o hemding question,

Mr. Beaeli—We cortaluly oldect to o loading question,
Yoir Houor, In onr rebutting evidenes, bas beld us with
great strictness to the rule,

Julge Netlson—Yes,

Mo Beach—Why you ghould relax it now, 8ir, for the
prirpose of iquiring into an nlerview or sn occasion be-
twern third partles, at which  Mr. Tilton was not pivae
eut, o year from the perfod to which we dirveted our at-
tention, Tam unabie to perceive, 8ie, and §don't under-
stwnd upon what principle of evideoce your Honor pers
mits 0t

Judge Netlson—=You bave a botter argumont than that,
oven.

Mr, Beach—=Well, perhaps T am not throngh yet, 8ir.

Judge Nedlson =You did not fugquire tnto the interview,

My, Fullorton — That arguwent is before your Hopor, b
realy .

Judge Nellson—The witness referned to that withious
ey, iod ss M. Beecher hos veferred 1o it in the pas
por, T link it s 10 be left. whero 1t bs§ go on, Mr, Blicas
it

By Mr. Shearman—Do you remember distinetly the in-
terview alrendy spoken of, between Mr. Bowen aud Mr,
Beeeher, at your house [u January, 18701

Mr, Fullerton—1 olject o that, slr, becouse he said
upon s direct exaiuipation that he did remember (b dise
tinetly

Jutlew Netlson—Well, that ought to be sufcleut

Mr. Fullerion—That vuzht to be sufticient.

My, Shiearpusa—There is no harm

My, Evarts—1f the objeotion 18 entered, we walve the
quaestion— 1t it 14 oljecied to on the ground that it Is ade
ety answered,

Ky Mr. shearman—-Do you recollect any ingldent oecnrs
ring wt & peayer-mectiug, in the last of January, 1570,
which flxes that mecting upon your mamory 1

Mr. Fullerton-1 olject to that, Bir.

Mr. Sheatinan—They broight out on cross-cxamination
that there Was @ prayer-mechng, snd that that helped
Lt to temember it Thon they broughi out that there
were four prag er-mecdings i that mouth, uud thoy asked
the question why he was enabled to laentify that partica-
Jar prayer-meeting. Now T propose w follow that, 1@
show which of the prayerducetings it was, aud why le

lilentifies it,
Mr. Benob—That wis not the question at all, 8ir. The

RE-DIRECT OF MR. FREDs

Q. Well, you mean to say that you don't re ber of
haviug beard anythiog ubout It, don’t youl A, I rewew-
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